
 
 
 

MENINGSVORMENDE RAAD I       20 april 2017   ACTIELIJST (CONCEPT) 
 
De geluidsopname kunt u hier beluisteren. 
 
 

Nr Onderwerp Actie 
 

1. Opening 
 

Aanwezig:  
Voorzitter: Berry Dors 
Griffie: Petra van der Poel 
 
Samen Beter Nieuwkoop: Lyna Kant, Lizet 
Keijzers (vanaf agendapunt 4), Remco 
Hendriks (vanaf agendapunt 6) 
Fractieassistenten: Saskia Poen (agendapunt 
3), Robert van der Jagt (agendapunt 4) 
 
CDA: Kees Egberts,  Arie van Wijk (vanaf 
agendapunt 5), Leon Zoet (vanaf agendapunt 
5) 
Fractieassistenten: Oana Popa (agendapunt 
3 en 7), Nick Draper (agendapunt 4) 
 
MPN-PN: Kees Hagenaars en Jan Tersteeg 
 
VVD: Jan Hardenberg en Quinten van 
Dobben 
 
D66: Marco Oehlenschläger 
Fractieassistent: Arnold van der Lee 
 
SGP/CU: Mariska van Buren-Gorissen 
(fractieassistent) 
 
Collegeleden: Frans Buijserd, 
Guus Elkhuizen en Paul Platen 
 
Ambtelijke ondersteuning:  

 Rob Oudshoorn (bij agendapunt 3) 

 Marly Beckfeld (bij agendapunt 4) 

 Lex Niekel (bij agendapunt 5) 

 Richard Bosboom (bij agendapunt 6) 

 Frans v.d. Have (bij agendapunt 7) 
 
Insprekers: De heer A. van Dongen over 
drempels Nieuwveenseweg (niet 
geagendeerd onderwerp).  De heer J. 
Kranenburg bij agendapunt 3. 
 

2.  Vaststellen agenda  
 

Ongewijzigd vastgesteld. 
 
De heer Van Dongen spreekt in over de 
overbodige verkeersdrempels op de Oude 
Nieuwveense weg. Hij licht zijn bezwaren en 
de resultaten van de enquête toe. Vraagt of 
het op grond van de genoemde argumenten 
niet het overwegen waard is het besluit tot 
aanleggen van de twee drempels op deze 
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weg terug te draaien. (zie ook inspreektekst) 
Wethouder Elkhuizen geeft aan dat het besluit 
genomen is op basis van onderzoek en zoekt 
nog een aantal dingen uit.  
 

3. Raadsvoorstel Aankoop Westkanaalweg 
113, 117 en 117a Ter Aar 
B&W stelt de raad voor een krediet van € 
900.000 beschikbaar te stellen voor de 
aankoop van deze percelen aan de 
Westkanaalweg. 
 

De heer Johan Kranenburg (namens zijn 
ouders) spreekt in over de voorgenomen 
aankoop van hun woning aan de 
Westkanaalweg, de communicatie met de 
gemeente, inzicht in de plannen via wob-
verzoek. Rapport Movares: schetsen wijken af 
maar is wel de onteigeningsgrond. Wens 
inspreker: ouders moeten een volwaardig 
alternatief kunnen vinden en de gemeente 
moet daarbij helpen. (zie ook inspreektekst). 
 
De burgemeester geeft antwoord op vragen 
en opmerkingen over:  

 informeren van de familie over de 
plannen; 

 meerdere ontwerpen van de rotonde  
zijn besproken in de raad; 

 definitieve plan rotonde komt in het 
bestemmingsplan (dat is een titel voor 
onteigening; rechter doet uitspraak); 

 enige manier om het IKC te 
ontsluiten; 

 binnenkort een definitief bod; 

 persoonlijk belang versus algemeen 
belang; 

 
Discussiepunten zijn: 

 de samenhang/verband tussen al de 
projecten die nu in Ter Aar lopen; 

 communicatie over projecten intern en 
extern verschillend ervaren; 

 
Reactie burgemeester: als er niet besloten 
was om een IKC te bouwen of om een 
rotonde aan te leggen dan was gemeente niet 
bij Kranenburg langs gegaan. 
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een 
discussiestuk in de volgende 
besluitvormende raadsvergadering op verzoek 
van D66 en CDA. 
                                                 (tot 21.15 uur) 

4. Raadsvoorstel Beleidsregel Wonen - 
Vliegen 
B&W stelt de raad voor om onder 
voorbehoud van akkoord van de 
Staatssecretaris de beleidsregel afspraken 
‘Wonen – Vliegen’ vast te stellen met als 
ingangsdatum 26 mei 2017. 
 

Wethouders Platen en Elkhuizen geven 
antwoord op vragen en opmerkingen over:  

 pro-actieve informatie verstrekken bij 
bouwen in 20 Ke-geluidszone; 

 gemeente draagt niet de kosten maar 
moeten de juiste informatie 
verstrekken (naast kopers ook aan 
(project)ontwikkelaars); 

 8 van de 13 kernen liggen in de 20 
Ke-zone; 

 gemeente moet alert blijven op 
toekomstige groei Schiphol; 

 het recht op klagen; 
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 alle grondposities inbegrepen; 

 leefbaarheid gebied; 
 
Discussiepunten zijn: 

 principe vervuiler moet betalen; 

 wat heeft voorrang economie of 
leefbaarheid; 

 
Reactie wethouder Elkhuizen: 
schadeloosstelling uitzonderlijk alleen bij 
‘zwaar’ gehinderden (hier geen ‘zwaar’ 
gehinderden). 
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een hamerstuk  
in de volgende besluitvormende 
raadsvergadering. 
                                                (tot 21.50 uur) 

5. Raadsvoorstel Uitbreiden 
projectenportefeuille 
B&W stelt de raad voor het volgende te 
besluiten: 
1. Uitbreiden van de projectenportefeuille 
met projecten gelegen binnen de 20ke 
contour: (a) Nieuwkoop -  Buytewech 
Noord fase II (b) Vrouwenakker - 
Vrouwenakker West (c) Nieuwveen - 
Teylerspark II en III 
2. Uitbreiding van de projectenportefeuille 
met projecten ter plaatse van huidige 
schoolgebouwen: (a)Nieuwkoop - locatie 
huidig Ashramcollege (b)Ter Aar -  locatie 
huidige 3 scholen basisonderwijs Ter Aar. 
 

Wethouder Platen geeft antwoord op vragen 
en opmerkingen over:  

 samenhang bestemmingsplannen 
Teylerspark I, II en III en fasering; 

 wethouder Platen: Teylerspark I staat 
even ‘on hold’ n.a.v. hoorzitting; 

 locaties scholen Ter Aar  en waarom 
niet ook Noordeinde; 

 realiseren binnen 5 tot 10 jaar is 
harde eis van provincie; 

 vrijwaren kosten overlast alleen over 
geluid 

 
Discussiepunt: 

 is extra capaciteit voor alle projecten 
ook particulieren? 

 
Reactie wethouder: bevestigd dat er 
voldoende capaciteit is; ook voor particulieren. 
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een hamerstuk in 
de volgende besluitvormende 
raadsvergadering. CDA wil het als 
discussiestuk dus komen met stemverklaring. 
 
                                                 (tot 22.05 uur) 

6. Raadsvoorstel Startnotitie 
gebiedsontwikkeling  Buytewech-Noord 
B&W stelt de raad voor in te stemmen met 
de startnotitie. 
 

Wethouder Platen geeft antwoord op vragen 
en opmerkingen over:  

 ontsluiting op de N231: wethouder 
geeft aan dat rotonde wordt 
aangepast naar ‘kluif’-rotonde 

 woningen voor ouderen op deze plek: 
wethouder zegt dat dit als voorbeeld 
niet als gegeven is opgenomen 

 antwoorden op eerder gestelde 
vragen MPN-PN 

 midden-huur- woningen is veel vraag 
naar: wethouder zegt toe dit mee te 
nemen in startnotitie  

 energie (bijna) neutraal: wethouder 
ziet dit als aandachtspunt 

 term EPC wordt kilowatturen (kWh) 



gemeente nieuwkoop griffie 

 

 4  

 kaartje: er ligt een stuk niet binnen de 
blauwe lijn contour (uitruil) 

Discussiepunten: geen 
 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een hamerstuk in 
de volgende besluitvormende 
raadsvergadering 
                                                  (tot 22.20 uur) 

7. Raadsvoorstel  Vervangen 
ondergrondse glas- en papierbakken in 
de kern Nieuwkoop 
B&W stelt de raad voor een krediet van € 
44.750 te verstrekken voor het vervangen 
van zes ondergrondse glas- en 
papierbakken op het Ringslootpad en 
Kennedyplein in Nieuwkoop en de 
investering afschrijven in 10 jaar. 

Wethouder Elkhuizen geeft antwoord op 
vragen en opmerkingen over:  

 is dit eenmalig of voor meer plekken; 
wethouder: diftar-enquête groot deel 
van inwoners geen voorkeur voor 
ondergrondse containers. DVO met 
Cyclus wordt vernieuwd nog geen 
zicht op tarieven. 

 nu vervangen terwijl toekomstbeeld 
nog niet duidelijk is 

 toezegging wethouder: 
afvalbeleidsplan komt dit jaar naar de 
gemeenteraad (met financiële 
componenten) 

 ‘na scheiding van afval’ (n.a.v. tv-
programma Kassa) versus diftar; 
wethouder stelt een informatieve 
avond gemeenteraad voor 

 COELO persbericht over tarieven 

 vervanging waarom niet in een 
regulier beheerplan; er komt een 
investeringsprogramma 

 gebruiksvriendelijkheid ondergrondse 
container papier  

 
Discussiepunt is:  

 staan we er voor open om naast diftar 
ook bijvoorbeeld ‘na scheiding van 
afval’ te onderzoeken 

 
De raad heeft voldoende informatie om een 
besluit te nemen. Het wordt een hamerstuk in 
de volgende besluitvormende 
raadsvergadering.  
                                                  (tot 22.45 uur ) 

8. Mededelingen uit gemeenschappelijke 
regelingen  
 

Kees Egberts uit AB Holland Rijnland: 

 Regionale woonagenda concept komt 
in september naar de raad. Eind 2017 
begin 2018 vaststellen. 

 Auditcommissie wordt ingesteld. 
 
Frans Buijserd: meldt overschrijding kosten 
ICT-transitie. Voorafgaand aan de 
Voorjaarsnota ontvangt de raad daarover 
extra informatie. 
 
Guus Elkhuizen: over losliggend fietspad 
Zevenhovenseweg. Heeft offerte van € 24.000 
voor voorontwerp traject en vraagt of daar een 
raadsvoorstel voor opgesteld moet worden.  
De raad wil hierover een raadsvoorstel maar 
dat mag direct in de besluitvormende 
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raadsvergadering gebracht worden. 
 

  9. Berichten uit B&W  
 

Geen gebruik van gemaakt. 

  10. Rondvraag  
 

Jan Tersteeg vraagt wanneer reconstructie 
Noorddorpse weg start. Wethouder zal daar 
schriftelijk op antwoorden. Jan Tersteeg 
vraagt om dit ook met de bewoners te 
communiceren. 
 

  11. Actielijst vorige meningsvormende 
raden vaststellen  

 MR I en II van 16 februari 2017 

Ongewijzigd vastgesteld 
 

  12. Sluiting 
 

Om 22.55 uur. 

 


